

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 01-06-2021 10:45:21 AM Subject: Letter of initial approval for the merger between	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 10-06-2021 10:45:21 الموضوع: كتاب الموافقة المبدئية على الاندماج بين شركة رم لل
Kindly find attached the Letter of initial approval issued by His Excellency the General Comptroller of Companies for the merger between Rum Financial Brokerage (merging company) and Jordanian Mutual Funds Management Fund Company (merger company)	نرفق لكم كتاب الموافقة المبدئية الصادرة عن عطوفة مراقب عام الشركات د. وائل العرموطي على الاندماج بين شركة رم للوساطة المالية (الشركة الدامجة) و الشركة الاردنية لادارة الصناديق الاستثمارية (الشرة المندمجة)
08-04-2021	08-04-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: مrayb al- najjar